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MINISTEKSTWOZDROWIA
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■y.......Za>. ..Dep Szanowny Pan

Sfawomir Gadomski 
Podsekretarz Stanu 
Ministerstwo Zdrowia

Szanowny Panie Ministrze,

w zat^czeniu przesyiamy skierowanc). do Ministra Zdrowia petycj^ mieszkahcow i zwolennikow utrzymania 
parku przy ul. Spartahskiej w Warszawie, ktory planuje sprzedac Narodowy Instytut Geriatrii, Reumatologii 
i Rehabilitacji.

Uprzejmie informujemy, ze rdwnolegle petycjQ w sprawie pozostawienia parku skierowalismy do 
Prezydenta m. st. Warszawy, pod petycj^ online podpisaty si^ juz 1233 osoby.

Z powazaniem 
  

  
   

 

Do wladomosci:

Dyrektor Narodowego (nstytutu Geriatrii, Reumatologii i Rehabilitacji w Warszawie 
dr n.med. Marek Tombarkiewicz





Warszawa, 10.05.2021

Minister Zdrowia

Adam Nledzielski

Szanowny Panie Ministrze,

Jako mieszkahcy Wygl^dowa, b^d^cego cz^id^ dzielnicy Mokotbw, zwracamy si^ do Pana Ministra z pro^b^ o interwencjq 
sprawie plandw sprzedazy parku nalez^c^o aktualnie do Narodowego Instytutu Geriatrti, Reumatologii i Rehabilitacji 

przy ul. Spartaiiskiej w Warszawie. Teren ten, b^d^cy jedyn^juz enklaw^ zieieni w naszej okoiicy, ma zostad sprzedany 
i zabudowany osiedlem mieszkaniowym.

Jest to park niezwykle cenny przyrodniczo, posiada liane starodrzewy, w ktdrych coraz rzadziej spotykane gatunki ptakdw, 
m.in. dziQciot biaioszyi; od samego pocz^tku pomyilany i zaplanowany zostat jako park, z ktdrego przez lata mogli korzystad 
zardwno pacjend Instytutu, jak i mieszkahcy okolicznych blokhw. Instytut Reumatologii otrzymat ten teren ponad 60 iat temu 

darowiinie od Skarbu Pahstwa, wyt^cznie w celach zapewnienia pacjentom odpowiednich warunkhw 
do rekonwalescencjil Nie mamy zadnych w^tpllwoici, ze byJ to doskonaty pomysl - mieszkaj^c w tej okolicy od Iat, codziennie 
mieli^my okazj^ spotkac wielu pacjenthw, ktdrzy dzi^ki wyj^tkowym warunkom: ciszy i spacerom po parku mogli szybcie] wracad 
do zdrowia.
Nasza czQsd Warszawy dynamicznie si^ rozwija, tereny wok6t zajezdni autobusowej przy ul. Worontcza zabudowywane 
s^ kolejnymi osiedlami, przybywaja nowi mieszkahcy. Park przy Instytucie to dziijedyne miejsce, ktore moze stanowid 

przedwwag^ dia tego procesu.

W petni rozumiemy trudn^ sytuacjQ, w jakiej znajduje siQ dzi^ stuzba zdrowia. Jednak ministerstwo zdrowia to nie ministerstwo 
finanshw, szczerze Hczymy na to, ze weimie Pan pod uwag^ przed wszystkim zdrowie pacjentdw Instytutu oraz okolicznych 
mieszkahcdw. Bez wqtpienia zachowanie w tym miejscu zielonych terendw duzo bardziej przystuzy siQ im 
i w nieporbwnywainy sposdb zwi^kszy Jakoid zyda i stan zdrowia niz bezpo^rednie sqsiedztwo kiiku tysi^cy nowych os6b.

Z uznaniem obserwujemy zmiany, jakie przeprowadzane s^ w Narodowym Instytucie Geriatrir, Reumatologii i Rehabilitacji, 
zarowno te, kthre maja podnie^d jako^d opteki nad pacjentem, jak i warunki, w jakich on przebywa. Rozumiemy, 
ze przeprowadzane od kiiku Iat imponuj^ce remonty i przebudowy mocno nadwyr^iTty budzet placbwki i trudno znaleid dzi^ 
srodki na renowacj^ i utrzymanie parku. DIatego zwracamy siQ z proib^ o rozwazenie przekazanie tego terenu w gesti^ miasta 
z zastnezeniem, by utrzymai on sw6J dotychczasowy charakter.

Juz kilka lat temu - jako mieszkahcy WygiQdowa - alarmowalismy, ze Narodowy Instytut Geriatrii, Reumatologii 
i Rehabilitacji ztozyl wniosek o wydanie warunkhw zabudowy parkowej cz^ici dziatki. W 2019 roku radni Komisji tadu 
Przestrzennego Dzielnicy Mokothw przygotowali dwa stanowiska, w ktorych jasno wyrazili sprzeciw wobec prhby zabudowania 
tego terenu. Zwrhcili si^ do Biura Architektury i Planowania przestrzennego Urz^du m.st. Warszawy o przyspieszenie prac 
nad Miejscowym Planem Zagospodarowania Przestrzennego dIa rejonu Fortu Mokothw i Wygl^dowa. Obydwa stanowiska 
zostaly jednogtoinie prz^tosowane przez Komisj^.

Prace nad uchwaleniem nowego planu miejscowego, ktdry zakfada w tym miejscu utrzymanie terendw zielonych, 
wci^z jednak trwaj^. Zwrhcili^my sif juz do Prezydenta m.st. Warszawy o przyspieszenie prac nad uchwaleniem mpzp dia rejonu 
Fortu Mokotow i WygiQddw - cz^ic I. Gleboko wierzymy, ze teren ten pozostanie zielonym sercem Wygl^dowa, a nie wlasnoicig 
kolejnej firmy deweloperskiej.
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Mieszkahcy 
(podpisy w zaiqczeniu)

Do wiadomoki:
Podsekretarz Stanu Stawomir Gadomski,
Dyrektor Narodowego Instytutu Geriatrii, Reumatologii I Rehabilitacji w Warszawie dr n.med. Marek Tombarkiewicz


